



KOREA  
TOURISM  
ORGANIZATION

VISIT  
KOREA  
YEAR  
2023-2024

GLOBAL LOCAL

# 8D6/7N SKIING KOREA + JEJU

## 8天6/7晚 “冰” 纷韩国 + 济州

KRSKJW | Nov 2023 - Mar 2024

### COUNTRY FOCUSED

Discover Incheon's landscapes and history, immerse in Jeju's volcanic crags and rural life, then enjoy snow fun and a relaxing hot spring.

GYEONGBOKGUNG PALACE

I WAS  
HERE!



Wifi  
Router



PACE

Relaxed

Active

# HIGHLIGHTS

## INCHEON

- Yeongjongdo Seaside Rail Bike
- Songwoldong Fairytale Village
- Jjajangmyeon Museum

## JEJU

- Seongsan Ilchulbong Peak
- Horse Riding
- Tangerine Picking
- Seongeup Folk Village
- Camellia Hill
- Arte Museum
- Dongmun Market

## GYEONGGI-DO

- Everland Theme Park
- Fruit Picking

## GANGWON-DO

- Ski Activities include suit + Equipment
- Gondola Ride
- Hot Spring
- Hwacheon Sancheoneo Ice festival

## SEOUL

- Gwangjang Market
- Myeongdong Shopping
- Painter Show Season 2
- Gyeongbokgung Palace
- Traditional Hanbok Wear



## DELICACIES

### Meal Plan

6/7 Breakfasts, 4 Lunches, 5 Dinners

### Specialties

- Korean Jjajangmyeon + Sweet & Sour Pork
- Homemade Tofu Stew
- Jeju Black Pork Bulgogi + Fried Rice
- Seafood Sashimi Set
- Korean BBQ
- Dakgalbi
- Pork Back-boned Stew
- Jokbal
- Ginseng Chicken Soup

## HOTELS OR SIMILAR

- \*1N Incheon Royal Emporium Hotel
- 2N Jeju Best Western Hotel
- 1N Yongpyong Ski Resort
- 1N Suwon Value Hotel
- 2N Seoul Novotel Hotel

\*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



INCHEON RAIL BIKE

# 8D6/7N Skiing Korea + Jeju

## 01 SINGAPORE ▶ INCHEON

Assemble at the airport for your flight to Incheon.

*(Note: For tours travelling on SQ600 – Upon arrival, transfer to your hotel and rest for the day)*

## 02 INCHEON ▶ JEJU

Lunch – Jjajangmyeon + Sweet & Sour Pork, Dinner – Homemade Tofu Stew

Begin your day with a delightful excursion to **Yeongjongdo Seaside Rail Bike**, where you can experience pedaling a 4-seater cart along scenic rail tracks. Continue your journey to the photo zone street murals of **Songwoldong Fairytale Village**, and immerse yourself in the rich history of the beloved Chinese-Korean dish at the **Jjajangmyeon Museum**. After that, make your way to Gimpo Airport for a **domestic flight** that will transport you to the enchanting **Jeju Island**.

## 03 JEJU

Breakfast – Hotel, Lunch – Jeju Black PorkBulgogi + Fried Rice, Dinner – Seafood Sashimi Set

Embark on a journey to the UNESCO World Heritage Site, **Seongsan Ilchulbong**, and hike to its crown-like summit for breathtaking views of Jeju. Enjoy a delightful **horse-back ride** guided by professionals, suitable for all ages and skill levels. Explore a **Tangerine Farm**, then continue to immerse yourself in the rich history of **Seongeup Folk Village**, with its centuries-old thatched roof houses. Discover the beauty of **Camellia Hill's** diverse flora and visit the immersive media art exhibitions at **Arte Museum**. Conclude your day at **Dongmun Traditional Market**, a vibrant hub offering a mix of street, night, traditional, and seafood markets for a memorable dining and shopping experience.

## 04 JEJU ▶ DOMESTIC TO GIMPO ▶ GYEONGGIDO

Breakfast – Hotel, Dinner – Korean BBQ

Following breakfast, board a domestic flight to Gimpo. Travel to **Everland**, Korea's largest amusement park suitable for all ages. Explore its five captivating theme zones: Global Fair showcasing international architectural styles, American Adventure exuding youth culture with thrilling rides and rock 'n' roll, Magic Land where fairy tale characters come to life, European Adventure resembling a charming European town adorned with fragrant flowers, and Zootopia offering a paradise of animals to bond with. Thereafter, enjoy some **Fruit Picking Experience** before heading back to rest.

## 05 GYEONGGIDO ▶ GANGWONDO

Breakfast – Hotel, Dinner – Dakgalbi  
Start your day with exciting **ski activities**, including **ski suits and equipment**. Take a panoramic **Gondola ride** to admire the snowscape view from the peak. Afterward, treat yourself to relaxation and pampering at **Hot Spring**, allowing your body to unwind and rejuvenate. (Remember to bring your own swimwear and cap)

## 06 GANGWONDO ▶ HWACHEON SANCHEONEO ICE FESTIVAL ▶ SEOUL

Breakfast – Hotel, Lunch – Gamjatang, Dinner – Jokbal  
Embark on an annual journey to the picturesque mountainous countryside **Hwacheon Sancheoneo Ice Festival**. Engage in this century-old tradition of **fishing fresh trout** from the drilled holes on sturdy ice. Once you've secured your catch, have it expertly cooked at the festival kitchen and enjoy the **BBQ fish**. Afterwards, explore the **Ice Gallery** before heading to **Seoul City** to enjoy some shopping at **Dongdaemun**.

## 07 SEOUL

Breakfast – Hotel, Lunch – Ginseng Chicken Soup & Abalone

This morning, make a stop at a Ginseng Gallery and Cosmetic Shop for a spot of shopping, followed by a delightful visit to **Gwangjang Market**. Food enthusiasts will be delighted by the multitude of small stalls offering a wide range of street food and traditional Korean dishes. Then, head over to the bustling **Myeongdong** shopping, where you can find fashionable clothing at affordable prices and indulge in delectable snacks from street vendors. Conclude your day by immersing yourself in the captivating **Painter Show Season 2**.

## 08 SEOUL ▶ INCHEON ▶ SINGAPORE

Breakfast – Hotel

After breakfast, embark on a visit to the **Gyeongbokgung Palace** and a chance to try on **Traditional Hanbok wear**. Along the way, make a stop at the Healthy Liver showroom. Finally, conclude your memorable journey by transferring to Incheon International Airport for your return flight to Singapore.

Service Fee Guideline:  
(Based on 8D6N)

- KRW90,000 per pax

### Notes:

- The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions, and Covid-19 testing procedures.
- Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English itinerary.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- Tour leader assignment is subjective and at the discretion of the Company.
- Any detour is subject to USD250 charge per pax.
- Any deviation is subject to minimum SGD250 fare difference per pax.
- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. Additionally, for groups consisting of 20 or more passengers, a tour leader will be assigned.

# 8天6/7晚 “冰” 纷韩国 + 济州

## 行程亮点

### 仁川

- 海滨轨道自行车
- 松月洞童话村
- 炸酱面博物馆

### 济州岛

- 城山日出峰
- 骑马体验
- 摘柑橘
- 城邑民俗村
- 山茶花山
- Arte博物馆
- 东门市场

### 京畿道

- 爱宝乐园
- 采摘水果

### 江原道

- 滑雪活动
- 全景索道
- 室内温泉
- 华川山川鱼冰雪节

### 首尔

- 广藏市场
- 明洞购物
- 涂鸦秀第二季
- 景福宫
- 传统韩服

Arte博物馆

## 01 新加坡到仁川

在机场集合，乘坐航班前往仁川。

(备注：对于乘坐SQ600航班的旅行团 - 抵达后，转移到酒店休息一天)

## 02 仁川 ▶ 济州岛

午餐 - 炸酱面+糖醋里脊，晚餐 - 自制豆腐汤

抵达后，前往**龙井岛海滨铁轨自行车**，体验在铁轨上踏着脚踏车的乐趣。接着前往**松月洞童话村**的街头壁画拍照区，之后参观**炸酱面博物馆**了解深受喜爱的中韩美食之一炸酱面的丰富历史中。然后，前往**金浦机场**，搭乘**国内航班**飞往迷人的济州岛。

## 03 济州岛

早餐 - 酒店，午餐 - 济州黑猪烤肉 + 炒饭，晚餐 - 海鲜刺身套餐

今早前往**城山日出峰**，徒步登顶这个宛如皇冠的火山口，享受济州岛的壮丽景色。参与由专业人士引导的**骑马**活动，适合各个年龄层和初学者。探索**柑橘园**，然后沉浸在拥有数百年历史的**城邑民俗村**的丰富历史之中，欣赏**山茶山**的多样植物群和艺术博物馆的沉浸式多媒体艺术展览。最后，在**东门传统市场**结束您的一天，这个充

满活力的市场集合了街头、夜市、传统和海鲜市场，为您提供难忘的餐饮和购物体验。

、欣赏文化表演，**享受烤鱼**和各种街头美食。之后，前往**首尔市**的东大门享受一些购物。

## 04 济州岛 ▶ 金浦 ▶ 京畿道

早餐 - 酒店，晚餐 - 韩国烧烤

今天搭乘**国内航班**前往金浦。抵达后，探索**爱宝乐园**，韩国最大的游乐园，适合所有年龄段的游客。探索其五个迷人的主题区：全球博览会展示国际建筑风格，美国冒险区展示年轻文化与刺激的游乐设施和摇滚音乐，魔法乐园中童话人物栩栩如生，欧洲冒险区仿佛迷人的欧洲小镇，花香四季常在，动物乐园让您与动物共享乐园天堂。然后，前往体验水果采摘。在**现代百货折扣店**尽情享受购物狂欢，探索各种店铺，获得难忘的购物体验。之后，去**室内温泉**中放松身心，让身体得到放松和恢复。

(请记得携带自己的泳衣和帽子)

## 05 江原道

早餐 - 酒店，晚餐 - 辣炒鸡排

开始您的一天，享受有趣的**滑雪活动**，包括**滑雪服和设备**。乘坐全景索道，欣赏顶峰处的雪景。之后，去室内温泉中放松身心，让身体得到放松和恢复。

(请记得携带自己的泳衣和帽子)

## 06 江原道 ▶ 华川山川鱼冰雪节 ▶ 首尔

早餐 - 酒店，午餐 - 猪骨土豆汤，晚餐 - 韩国猪脚

早餐后，前往**华川山川鱼冰雪节**。您可以亲自体验**山川鱼冰钓**、**探索冰雕**

## 07 首尔

早餐 - 酒店，午餐 - 人参鸡汤和鲍鱼

今天上午，在**人参和化妆品商店**停留一下购物，然后愉快地参观**广藏市场**。美食爱好者将会被众多小摊位所吸引，提供各种街头食品和传统韩国美食。然后，前往**明洞购物区**，你可以找到价格实惠的时尚服装，并享受来自街边摊贩的美味小吃。最后，沉浸在迷人的**涂鸦秀第二季**，结束您的一天。

## 08 首尔 ▶ 仁川 ▶ 新加坡

早餐 - 酒店

早餐后，参观**景福宫**，并有机会穿上**传统韩服**。在路上，停留一下健康肝脏陈列室。最后，然后前往仁川国际机场，搭乘回新加坡的航班。

行程费用未包含：  
导游司机小费(8天6晚为标准)

· 每人90,000韩圆

备注：

1. 由于不可预见的变化、天气条件，公司保留更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。
2. 旅游行程、酒店详情和内容均以英文行程为准。
3. 除非另有说明，否则旅游将以中文解说进行。
4. 领队指派是主观的，由公司自行决定。
5. 任何绕道需加收每人USD250的费用。
6. 任何航班偏差均需支付每人最低SGD250的票价差额。
7. 确认出发需要至少15名旅客的团体人数，20名以上旅客安排随团领队。